
 

 

 

 

 

 

 

 

Vragenkwartier situatie viaduct Hornweg 
 

In goed overleg met een Hornweg bewonersgroep werd indertijd de inrichting van en 

onder het viaduct vastgesteld. Met de uitvoering was tevens niets mis. Echter, vanaf 

de ingebruikname doet zich wel een aantal problemen voor zo hebben wij recentelijke 

ter plaatse waargenomen. 

Dit leidt voor VVD Aalsmeer tot de volgende vragen: 

1. Het aantal aanrijdingen –hoewel het afgelopen jaar afgenomen- is hoog. Deze 
zomer werd de 190ste aanrijding genoteerd. Komen er nog verkeersdrempels of 
wordt de maximumsnelheid gehandhaafd? Zijn er andere oplossingen 
aanstaande om de aanrijdingen te voorkomen? 

2. De verlichting onder het viaduct schijnt al een jaar defect te zijn. Waarom is dit 
nog steeds niet gerepareerd? 

3. Er is veel onkruid tussen de stenen die niet verwijderd wordt en ook de 
vervuiling op de fraai aangelegde witte zijkanten wordt niet weggehaald. Gaat 
dit nog plaatsvinden?  

4. Er wordt onder het viaduct regelmatig afval weggegooid, dit tot ergernis van de 
lokale bewoners. Wat doet de gemeente om dit te voorkomen dan wel op te 
treden? 
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